
PROTOKOŁ Nr XXXI/2012  

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 19 grudnia 2012r. 

 

Ad pkt 1. 

Pan Przewodniczący otworzył trzydzieste pierwsze  w bieżącej kadencji obrady sesji. 

Poinformował, że dzisiejsza sesja zwołana została na wniosek Pani Burmistrz czyli w 

myśl Art. 20 ust. 3 Statutu Gminy Stąporków. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan  15 radnych obecnych na sesji jest   

15 radnych. 

Stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt 2. 

Pan Przewodniczący spytał czy ktoś ma   uwagi bądź propozycje do otrzymanego 

porządku. 

Radni żadnych uwag nie wnieśli, dlatego też Pan Przewodniczący odczytał 

proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2012 – 2015. Etap II – Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”. 

4. Zamknięcie obrad sesji 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3. 

W punkcie tym jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 

2012 – 2015. Etap II – Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”. 

 

 Pan Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji , 

przedłożone były dwa projekty uchwał, które kwalifikują się do ujęcia w tym 

programie tj. droga w Hucisku i droga w Lutej. Radni uznali, że na sesji ma być 

rozpatrywany projekt uchwały dotyczący ulicy  Fabrycznej w Hucisku. 

Ponieważ Państwo radni otrzymali projekt tej uchwały i mają go przed sobą przystąpili 

do głosowania. 

W głosowaniu jawnym 4 głosami „za”, 8 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” uchwały nie podjęli. 
 

Ad pkt 4. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

Anna Zielińska                                                             Jacek Kołodziej 


